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Geachte heer, mevrouw,

Op 10 mei 2023 ontvingen wij schriftelijke vragen van de fractie van de VVD over de bussluis 
aan de Lupinesingel in Badhoevedorp. Onderstaand treft u de beantwoording aan.

Vraag 1
Kan het college aangeven of al onderzocht is of een verzinkbare paal of slagboom haalbaar 
wordt geacht bij deze bussluis?

Antwoord:
Ja, dit is onderzocht.

Vraag 2
Wanneer wordt de raad hierover geïnformeerd?

Antwoord:
Er moet een afweging worden gemaakt ten aanzien van het plaatsen van twee verzinkbare 
palen. De kosten hiervoor zijn mogelijk een beperking. De raad kan hierover beslissen bij de 
behandeling van het Uitvoeringsprogramma Mobiliteit. Dat vindt vóór de zomer plaats.

Vraag 3
Hoeveel ongelukken hebben er bij de bussluis plaatsgevonden sinds de installatie van de 
bussluis?

Antwoord:
Er is hier geen representatief aantal voor bekend. Niet iedereen die de bussluis raakt heeft 
grote schade en zij kunnen daardoor doorrijden. De meerderheid meldt zich vermoedelijk niet
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bij de gemeente. Wel krijgen wij met enige regelmaat filmpjes binnen waarop te zien is hoe 
mensen zich vastrijden en daarbij schade aan het wegdek toebrengen en/of olie lekken.

Vraag 4
Heeft het college onderzocht of het voor het verkeer voldoende duidelijk is dat de bussluis niet 
berijdbaar is en dat dus gevaarlijk is?  Zo ja, wat was het resultaat en heeft dat geleid tot 
nieuwe maatregelen? Zo niet, wanneer wordt de verkeersveiligheid dan onderzocht?

Antwoord:
De situatie is opnieuw beoordeeld en er zijn in het voorjaar van 2022 extra verbodsborden voor 
beide richtingen geplaatst waarop is aangegeven dat de weg is afgesloten voor verkeer, met 
uitzondering van lijnbussen. Dit is aanvullend op de borden die duidelijk maken dat het om een 
weg voor lijnbussen gaat en borden met waarschuwingen waarop "Let  op! Bussluis" staat. 
Bovendien is op het asfalt aangegeven dat het om een weg voor lijnbussen gaat. De situatie 
achten wij hiermee voldoende duidelijk.

Vraag 5
Is het college voornemens om ook aan de andere zijde een heg te plaatsen ?  Zo nee, waarom 
niet? En zijn er dan andere middelen die het college gaat inzetten om te voorkomen dat 
gemotoriseerd verkeer via het voetpad alsnog de bussluis omzeilt?

Antwoord:
Nee, dat zijn wij niet voornemens. Aan één kant van de busbaan is een heg geplaatst om te 
voorkomen dat automobilisten de bussluis via het fietspad vermijden. Aan de andere kant van 
de busbaan is de situatie anders. Automobilisten rijden daar het voetpad op en gaan vervolgens 
de Lupinesingel op. Wij hebben in mei 2023 een paaltje in het midden van het voetpad 
geplaatst om deze route te blokkeren.

Wij verwachten u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.




